
Protokół z
posiedzenia wspólnego Komisji Gospodarczo-Finansowej, Komisji Oświaty i

Kultury, Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, Komisji
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Zdrowia i Spraw

Socjalnych z dnia 08 grudnia 2016 roku
miejsce posiedzenia - sala narad ( II piętro) Urzędu G i M Węgliniec

Posiedzenie otworzył o godz. 8,00 i prowadził Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec -
Stanisław Mikołajczyk. W posiedzeniu komisji uczestniczyło 16 osób w tym 13 radnych - lista
obecności (zał. li 1).
Porządek i tematyka posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy i Miasta Węgliniec. ( załącznik li 2 )

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Węgliniec na rok 20l7r.
3. (załącznik li 3 )
4. Sprawy różne.

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.l
Burmistrz zapoznał obecnych z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.

'Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.

Ad.2
Burmistrz zapoznał obecnych z projektem uchwały w sprawie budżetu Gminy Węgliniec na rok
2017.
Radni : Fedyczkowska Maria, Zawadzki Zbigniew, Wawrzynek Marek, Papież Stanisław
Kutrowski Krzysztof oraz Fink Barbara zadawali pytania związane z inwestycjami które są
rozpoczęte lub będą realizowane w 20l7r. pytali również o dotacje przedmiotowe do omawianych
inwestycji. Burmistrz oraz Skarbnik omówili i wyjaśnili wyczerpująco zagadnienia związane z
projektem budżetu, udzielili wyczerpującej odpowiedzi na każde zadawane pytanie. Radni pytali
min. o inwestycje drogowe w Gminie tj: położenie nawierzchni asfaltowej w miejscowości
Piaseczna oraz w miej scowości Kościelna Wieś.
Poruszona została sprawa ewentualnego wykonania nawierzchni asfaltowej ze środków własnych
bez dotacji z zewnątrz.
Radny Papież Stanisław zakończył dyskusję stwierdzeniem, iż bez dotacji z zewnątrz nie ma
mowy o wykonaniu nawierzchni asfaltowej w w/w miejscowościach.
Radny Tyrakowski Grzegorz zgłosił wniosek o konieczne wykonanie nawierzchni asfaltowej w
roku 2017 we wsi Kościelna Wieś do Państwa Mesjasz oraz Państwa Jaroszek i zgłoszenie ich do
wniosku o dotację z FOGR.
Wniosek Pana Tyrakowskiego decyzją Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Finansowej
Zawadzkiego Zbigniewa zostanie zgłoszony na najbliższym posiedzeniu sesji i poddany
głosowaniu.
Zostały omówione dochody, wydatki oraz inwestycje przedmiotowe i podmiotowe.
Radni pytali również o :
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- wydatki bieżące związane z zimowym utrzymaniem dróg, oraz bieżącym utrzymaniem
przystanków,
- rozbiórkę cmentarza komunalnego w Ruszowie,
- dotacje dla fundacji,
- dotację do imprez plenerowych i kulturalnych, odbywających się na terenie Gminy Węgliniec,
- zakup książek na wyposażenie bibliotek oraz zakończenie roku szkolnego.
Po burzliwej dyskusji Radni przystąpili do głosowania:

Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w
sprawie budżetu Gminy Węgliniec na 2017 rok.

Ad. 3
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zawadzki Zbigniew przedstawił sprawy różne:

1. zaproszenie od Biskupa na spotkanie opłatkowe w Legnicy,
2. wniosek w sprawie skargi na Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu który

zostanie rozpatrzony na najbliższym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku
Publicznego,

3. wzorowe zachowanie byłego ucznia z Gimnazjum w Węglińcu w sprawie informacji
dotyczącej podpalania i wzniecania pożarów . Były uczeń został wyróżniony nagrodą w
wysokości 6 OOO,OOzł.którą ufundowało Nadleśnictwo Ruszów.
Osobiście przekazał przyznaną nagrodę na rzecz Gimnazjum w Węglińcu. Za wzorową
postawę i zachowanie Radni postanowili ufundować nagrodę rzeczową dla ucznia.
Burmistrz poinformował wszystkich zebranych, iż były uczeń otrzyma nagrodę Burmistrza
w postaci komputera" tablet laptop",

4. prośbę Burmistrza do Radnych o udział w spotkaniach organizowanych przez Urząd we
wszystkich miejscowościach Gminy Węgliniec w sprawie opłat za odpady komunalne,

5. zgłoszono wniosek w sprawie zaopiniowania zmiany Planu Zagospodarowania
Przestrzennego dla Wsi Czerwona Woda dla 3 nieruchomości gruntowych.

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13.10).

.. ~ .
podpis Przewodniczącego Komisji

protokołowała;
M.Podkalicka
qcJ1L~
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